
P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XIII/2011 
z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  28 września 2011 r. 
         
           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych, nieobecny radny Sebastian Hanys. 
Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 
1. Eugeniusz KrzyŜanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 
2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 
3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 
4. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 
5. Włodzimierz Siwiec  
6. Jan Świrepo – Wicewojewoda Lubuski 
7. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie XIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XI i XII sesji. 
4. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja o realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Interpelacje i zapytania sołtysów. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze przetargowej nieruchomości połoŜonej w 
miejscowości Brzezinka, oznaczonej numerem ewidencyjnym 53 o powierzchni 0,12 ha, 

b) konieczności przeprowadzenia konsultacji dotyczących nazwy miejscowości Kokoszczyn 
obejmującej część wsi Rzekcin, 

c) zgłoszenia kandydata do prac w Powiatowej Społecznej Radzie do Spraw Osób 
Niepełnosprawnych, 

d) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Górki Noteckie, 
e) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zamknięcie XIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
 
1. Otwarcie XIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1005 otworzyła Stefania Sierocińska 
przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obrad obecnych jest 
14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz zaproszonych 
gości stanowią załączniki do protokółu.  
Następnie powitała radnych oraz zaproszonych gości. 
         
2. Przedstawienie porządku obrad 
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           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad XIII 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje odnośnie 
dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy zwrócił się z wnioskiem o zniesienie z porządku obrad 
punktu 9c. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała wniosek zgłoszony przez wójta pod głosowanie. 
Za wnioskiem opowiedziało się 14 radnych. Następnie przewodnicząca poinformowała, Ŝe 
wykreśla się podpunkt „c” w punkcie 9, a kolejne podpunkty przesuną się o jeden wyŜej. 
 
3. Przyjęcie protokołu z XI i XII sesji. 
 
              Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe protokół z XI sesji został 
uzupełniony o zgłoszone do niego poprawki.  
Radny Tomasz Pajtel zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołów z XI i XII Sesji Rady Gminy 
Zwierzyn bez ich odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. Wniosek radnego 
Tomasza Pajtel został przyjęty jednogłośnie, za którym głosowało 14 radnych. 
 
4. Sprawozdanie wójta gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
            Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska otworzyła dyskusję . Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego 
przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 
 
Po przedstawieniu sprawozdania przez wójta gminy zaproszony na sesję Jan Świrepo 
Wicewojewoda Lubuski wręczył Włodzimierzowi Siwiec odznakę honorową „ZasłuŜony dla 
Rolnictwa” przyznaną przez Ministra Rolnictwa Marka Sawickiego. Wicewojewoda pogratulował 
równieŜ zajęcia 5 miejsca przez Gminę Zwierzyn w rankingu przeprowadzonym przez 
„Rzeczpospolitą”  w pozyskiwaniu  środków z zewnątrz. 
 
5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  
      w okresie międzysesyjnym. 
 
            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację o działaniach podjętych w 
okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, 
wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 5. 
 
6. Informacja o realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy. 
 

           Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy przedstawił informację o realizacji wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy (informacja w załączeniu do 
protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję 
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Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, na jakim etapie jest sprawa sprzedaŜy lokalu mieszkalnego 
dla państwa Jagódka. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, ze odbył spotkanie z mieszkańcami budynku 
przy ul. Wojska Polskiego 58 w Zwierzynie. Zostało wysłane pismo do powiatowego nadzoru 
budowlanego. Radca prawny nadzoru powiatowego przekazał sprawę do wojewódzkiego inspektora 
budowlanego, Ŝeby odpowiedział na wątpliwości p. Jagódków. Teraz my czekamy na jego opinię i 
zalecenia, które zrealizujemy.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, Ŝe dziwi go fakt, Ŝe jeŜeli sprawa była rozpatrywana na 
nasz wniosek, to nadzór powiatowy odsyła ją do wojewódzkiego inspektora  budowlanego i znów 
termin załatwienia wydłuŜy się o ok. 6 m-cy. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, Ŝe wojewódzki nadzór budowlany przekazał  z 
powrotem sprawę do nadzoru powiatowego, który teraz Ŝąda od nas wielu informacji. Cały bałagan 
zrobił się na nasz  wniosek. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusje i punkt 6. 
 
Na wniosek wójta gminy przewodnicząca RG ogłosiła 5 minutową przerwę w obradach. 
 
Po 5 minutowej przerwie o godz. 1105 przewodnicząca RG wznowiła obrady. 
 
 7. Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Zdzisław Czajka wnioskował o: 

- zainteresowanie się zarośniętym chodnikiem na ul. Wiejskiej w okolicach posesji p. Tuzika, 
- zainteresowanie się  dziurami na przejazdach kolejowych, stwierdzając, Ŝe przejazd 

kolejowy na ul. Kościelnej w Zwierzynie jest zbyt wąski (nie mieszczą się tam dwa 
samochody), 

- wnioskował o ułoŜenie chodnika na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie od kościoła do 
świetlicy  wiejskiej. 

 
Radny Wojciech Rojek  zadał pytanie, czyja jest ulica Santocka w Górkach Noteckich, poniewaŜ 
składał wniosek do ZDP w Strzelcach Kraj. o wykonanie chodnika przy tej drodze. Otrzymał 
odpowiedź, Ŝe droga zostanie przekazana gminie, czy tak się stało. 
 
Radna Renata Wąsik wnioskowała o naprawę dwóch lamp w Błotnie w okolicach posesji p. sołtys 
oraz przegląd wszystkich lamp na okres jesienny. 
 
Radna Leokadia Leśniewska wnioskowała o: 

- oznakowanie mostku znajdującego  się w okolicy posesji p. Piwowarczyka (brak barierek), 
- załoŜenie rynny zerwanej podczas wichury na budynku ośrodka zdrowia w Gościmcu, 
- wywóz śmieci z murowanego śmietnika przy aptece w Zwierzynie (wniosek złoŜony 

wyłącznie pisemnie).  
 
Radna Maria Rachańska zapytała: 

- czy dzieje się coś w poruszanym temacie na ostatniej sesji odnośnie parkingu przy BS w    
      Zwierzynie, stwierdzając, Ŝe duŜa ilość pojazdów ustawianych w okolicy sklepu p. Korsaka   

            utrudnia wjazd z ul. Wojska Polskiego na ul. Strzelecką, 
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- czy będzie coś robione w sprawie oświetlenia ulic w Zwierzynie, powstają nowe ulice, które 
tego oświetlenia nie mają, 

- poruszyła sprawę wynagrodzeń dla pracowników obsługi w szkołach, stwierdzając, Ŝe starsi 
pracownicy obsługi czują się pokrzywdzeni  przy wynagradzaniu za pracę w stosunku do 
nowo przyjmowanych pracowników,  

- czy nie moŜna byłoby zmienić tego, Ŝeby nauczyciele i obsługa  mogli korzystać z posiłków 
wydawanych przez stołówkę szkolną w ZPO przy ul. Strzeleckiej w Zwierzynie. 

 
Radny Mirosław Gniewczyński wnioskował o doprowadzenie do stanu uŜywalności chodnika przy 
drodze powiatowej od hurtowni materiałów budowlanych do posesji p. Roguta (wjazd do hurtowni 
ul. Kurowska w Górkach Noteckich wyłoŜyć polbrukiem), gdyŜ obecny widok połamane płyty, 
wypłukane podłoŜe pod płytami stwarza utrudnienie w bezpiecznym uŜytkowaniu chodnika. 
 
Radny Edward Podsiadło wnioskował o dowiezienie drobnego tłucznia w celu zagęszczenia drogi 
koło p. Hajduk w kierunku stacji kolejowej, gdyŜ po ostatnich opadach woda wypłukała kamienie 
na odcinku ok. 25 m. 
 
Radna Leokadia Leśniewska stwierdziła, Ŝe z informacji przekazanej przez przewodniczącą RG 
dowiedziała się, Ŝe droga do Górecka będzie robiona, zadając jednocześnie pytanie, czy naprawa 
obejmie równieŜ drogę Błotno-Gościmiec. 
 
8. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 
Ireneusz Chojnacki sołtys śółwina wnioskował o zamontowanie oświetlenia przy starej świetlicy w 
śółwinie, przy której panują ciemności oraz zapytał, co jest przewidziane w sprawie tej świetlicy, 
gdyŜ jej stan stwarza zagroŜenie zwłaszcza dla dzieci.  
 
Józef Podsiadło sołtys sołectwa Zwierzyn-Sierosławice poinformował o wysuniętej ścianie obory 
naleŜącej do  p. ŚwiŜka przy chodniku ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie, stwierdzając, Ŝe 
podczas wichury moŜe dojść do tragedii oraz  zapytał, czy juŜ jest koniec z remontem dróg 
gruntowych na terenie gminy. 
 
Tadeusz Soszyński sołtys Sarbiewa wnioskował o: 

- naprawienie drogi gminnej w Sarbiewie poprzez podsypanie większych dziur tłuczniem i jej 
wyrównanie, 

- zebranie poboczy drogi, gdyŜ woda stoi jakby w korycie i przejeŜdŜające samochody 
rozbijają dziury (wnioski zgłoszone wyłącznie pisemnie). 

 
9. Podjęcie uchwał w sprawach. 
 

a) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze przetargowej nieruchomości połoŜonej w 
miejscowości Brzezinka, oznaczonej numerem ewidencyjnym 53 o powierzchni 0,12 ha, 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn stwierdziła, Ŝe na sali obrad obecnych 
jest 14 radnych. 
 
Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG przedstawił 
opinię komisji do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ w drodze przetargowej 
nieruchomości połoŜonej w miejscowości Brzezinka, oznaczonej numerem ewidencyjnym 53 o 
powierzchni 0,12 ha (opinia nr 47/2011 w załączeniu do protokołu). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję.  
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Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, w którym miejscu znajduje się działka przedstawiona w 
projekcie uchwały. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt poinformował, Ŝe wpłynął wniosek p. sołtys, Ŝeby zbyć działkę, na 
której stała spalona sala. Jest chętny na kupno tej działki, a pieniądze ze sprzedaŜy zostaną 
wykorzystane na zagospodarowanie placu przy posesji p. Kowalika (działka gminna). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, jaki jest rodzaj tej działki  i czy jest w tej sprawie uchwała 
zebrania wiejskiego. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt odpowiedział, Ŝe jest to działka budowlana a do UG wpłynął w tej 
sprawie wniosek Rady Sołeckiej w Brzezince. 
 
Przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
sprzedaŜ w drodze przetargowej nieruchomości połoŜonej w miejscowości Brzezinka, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 53 o powierzchni 0,12 ha pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało14 radnych (Uchwała Nr XIII/53/2011 w 
załączeniu do protokółu).  
 
Radny Wojciech Rojek o godz. 1125 opuścił salę obrad. 
 

b) konieczności przeprowadzenia konsultacji dotyczących nazwy miejscowości Kokoszczyn 
obejmującej część wsi Rzekcin, 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn stwierdziła, Ŝe na sali obrad obecnych 
jest 13 radnych. 
 
         Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy wyjaśniając poinformował, Ŝe GUS wystąpił z 
zapytaniem o miejscowość Kokoszczyn. Stwierdził, Ŝe umknęła ona nam przy regulacji w 2008 
roku i prosił o wszczęcie procedury zniesienia nieuŜywanej nazwy Kokoszczyn obejmującej część 
wsi Rzekcin. Poinformował, Ŝe nie wiąŜe to się z wielkimi kosztami i nie będzie przeciwwskazań 
ze strony wojewody, do którego musi być skierowany wniosek. Prosił równieŜ o poprawienie w 
projekcie uchwały w § 5, Ŝe konsultacje będą trwać 2 tygodnie, a nie jak zawiera projekt 3 
tygodnie.  
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, 
wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie 
konieczności przeprowadzenia konsultacji dotyczących nazwy miejscowości Kokoszczyn 
obejmującej część wsi Rzekcin pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem uchwały głosowało13 radnych ( Uchwała Nr XIII/54/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

c) zgłoszenia kandydata do prac w Powiatowej Społecznej Radzie do Spraw Osób 
Niepełnosprawnych, 

 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG odczytała pismo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Drezdenku (pismo w załączeniu do protokołu) oraz poinformowała, Ŝe dotychczas 
reprezentowała gminę  Zwierzyn w PCPR wybrana cztery lata temu radna Urszula Kruszyna. 
 
Radna Urszula Kruszyna przekazała krotką informację na temat jej pracy w PCPR Drezdenko. 
Poinformowała, Ŝe powołana rada, to ciało doradcze w rozdysponowywaniu funduszu dla osób 
niepełnosprawnych z przeznaczeniem na likwidację barier architektonicznych, turnusy 
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rehabilitacyjne, itp, która składa się z 5 osób. Pani dyrektor zwołuje posiedzenia raz na kwartał, na 
których pomagamy w rozdysponowywaniu środków. Praca w radzie jest bezpłatna, mamy tylko 
zwrot za dojazd. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG ogłosiła zgłaszanie kandydatów do Powiatowej 
Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 
 
Radna Maria Rachańska zgłosiła kandydaturę radnej Urszuli Kruszyna, która wyraziła zgodę na 
pracę w Powiatowej Społecznej Radzie do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 
 
Za reprezentowaniem radnej Urszuli Kruszyny w Powiatowej Społecznej Radzie do Spraw Osób 
Niepełnosprawnych radni głosowali następująco: 12 radnych „za”, 1 radna „wstrzymała się” od 
głosu (U. Kruszyna). 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, 
wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie 
zgłoszenia kandydata do prac w Powiatowej Społecznej Radzie do Spraw Osób Niepełnosprawnych 
pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało13 
radnych ( Uchwała Nr XIII/55/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

d) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Górki Noteckie 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy poinformował, Ŝe w poprzednim planie zabrakło dokładnego 
określenia, Ŝe chodzi o bibliotekę, co zgodnie z WPI  jest niezbędne w złoŜonym wniosku o 
dofinansowanie środków na rozbudowę biblioteki  w Górkach Noteckich. W poprzednim planie 
uŜyto określenia centrum kultury. Procedura przygotowania projektu uchwały została zachowana 
(zwołano zebranie wiejskie, zespół roboczy uwzględnił zmiany zgodnie z wytycznymi 
otrzymanymi z LUW, wprowadzając korektę do planu). W poniedziałek mija czas 14 dniowego 
naniesienia poprawek i dostarczenia planu do LUW. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał czy plan zatwierdzamy, czy przyjmujemy. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt  stwierdził, Ŝe zgodnie z wytycznymi zatwierdzamy. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński prosił o poprawienie na str. 13 nazwiska proboszcza parafii Górki 
Noteckie. 
 
Radny Zdzisław Czajka stwierdził , Ŝe w planie nic nie wspomniano o zabytkach (bunkrach). 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt stwierdził, Ŝe zebranie wiejskie decyduje o tym, co ująć w planie 
odnowy miejscowości.  
 
Przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Górki Noteckie pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za 
przyjęciem uchwały głosowało13 radnych ( Uchwała Nr XIII/56/2011 w załączeniu do protokółu).  
 

e) zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok 
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Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG przedstawił 
opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok (opinia nr 
48/2011 w załączeniu do protokołu). 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał o inwestycje w UG. 
 
Ligia Kowalczyk-Piątek odpowiedziała, Ŝe chodzi tu o klimatyzację zakładaną w UG oraz 
zabezpieczamy środki na wkład własny przy realizacji wniosku przebudowy budynku przy UG na 
archiwum zakładowe, stwierdzając, Ŝe wniosek powinien przejść do realizacji. 
 
Radna Leokadia Leśniewska zapytała, co kryje się pod pojęciem zakupy materiałów w ośrodku 
zdrowia  
 
Ligia Kowalczyk-Piątek poinformowała, Ŝe przede wszystkim opał. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budŜetowej na 2011 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało13 radnych ( Uchwała Nr XII/57/2011 w załączeniu do 
protokółu).  
 
10.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 
 
Wójt Gminy Eugeniusz KrzyŜanowski udzielił odpowiedzi, informując, Ŝe: 

� z ostatniej sesji RG nie wiele interpelacji zostało załatwionych z uwagi na nieobecność 
pracowników  w pracy (jeden na zwolnieniu chorobowym, drugi na urlopie), 

� potrzebuję trochę czasu w sprawie chodnika na ul. Wiejskiej w Zwierzynie, zauwaŜając 
bałagan równieŜ przy posesji p. Rogulskiego, który nie reaguje na Ŝadne pisma, 

� stwierdził, Ŝe ul. Santocka w Górkach Noteckich jest drogą powiatową, do czasu kiedy nie 
będzie nowej trasy w kierunku Płomykowa gmina nie jest zainteresowana przejęciem tej 
drogi,  

� zgłosimy przeprowadzenie przeglądu lamp oświetleniowych na terenie całej gminy, 
� mostek koło p. Piwowarczyka zostanie oznakowany, Ŝeby był widoczny (na metalowe 

poręcze nas nie stać), 
� jeŜeli będzie robiona droga Górecko-Zwierzyn, to jest ten sam nr drogi co Błotno-

Gościmiec i tam jest pilniejsza potrzeba, 
� nie zapadła jeszcze decyzja, co z placem za BS, gdyŜ sołtys ma wątpliwości, co do 

parkingu,  
� przyjrzymy się sprawie wynagradzania pracowników obsługi w oświacie i sprawie dostępu 

do wyŜywienia w stołówce szkolnej dla pracowników (obecna uchwała Rady Gminy 
Zwierzyn w tej sprawie ustala stawkę Ŝywieniową dla dzieci), 

� wniosek w sprawie ul. Kurowskiej w Górkach Noteckich zostanie przekazany do powiatu, 
� sprawdzimy stan drogi koło p. Hajduk w Sarbiewie, 
� nie moŜna zawiesić lampy przy starej sali w śółwinie, gdyŜ brak jest licznika, będziemy 

jednak ponownie próbować coś w tym temacie zdziałać,  
� na wniosek rady sołeckiej moŜemy przeznaczyć salę wiejską w śółwinie do sprzedaŜy, 
� zostanie powiadomiony nadzór budowlany w sprawie wysuniętej ściany obory przy ul. 

Wojska Polskiego w Zwierzynie,  
� temat remontu dróg gruntowych na terenie gminy nie został jeszcze zamknięty. 

 
Tomasz Pajtel o godz. 1223 opuścił  salę obrad. 
 
Przewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 
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11. Wolne wnioski i informacje. 

 
����    Stefania Sierocińska odczytała pismo od Przewodniczącego Rady Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego informujące, Ŝe  działanie związane z przygotowaniem i wdroŜeniem 
programu rządowego „Wsparcie jednostek samorządu terytorialnego w działaniach 
stabilizujących system ochrony zdrowia” zakończyły się sukcesem. 

 
12. Zamknięcie XIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 
           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania Sierocińska 
o godzinie 1230  zamknęła obrady XIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  
 
 
 
        Protokółowała:                                                         P r ze w o d n i c z y ł        
 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 
 
   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 


